
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín 
 

 
Zápis č. 1 

z jednání nově zvolené školské rady v roce 2008 
 

Jednání ze dne 9.12.2008 
Přítomni:  
 
- členové školské rady: Ing. Jitka Hervertová, Antonín Moravec, Mgr. Ivana Divišová,           
Vladimír Froněk, Jaroslav Batelka 
 
-  omluvena: Vladimíra Drahotová 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Informace o volbách do nové školské rady ve školním roce 2008/2009 
4. Volba nového předsedy školské rady 
5. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady 
6. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání – nápravná opatření na stížnosti 
7. Závěr 

 
Po zahájení a schválení programu jednání informovala Ing. Hervertová přítomné členy 

školské rady o průběhu voleb do nové ŠR pro další tříleté funkční období. Z řad pedagogů 
byly dne 25.11.2008 zvoleny jako zástupkyně do školské rady Mgr. Ivana Divišová a 
Vladimíra Drahotová. Stejný den proběhly také volby členů školské rady ze zákonných 
zástupců žáků. Z celkového počtu 28 oprávněných voličů se voleb do školské rady zúčastnilo 
20 rodičů. Listina kandidátů byla zveřejněna v prostorách školy dne 4.11.2008. Kandidáty 
z řad zákonných zástupců byli:  
paní Ivana Cielecká, Ing. Jitka Hervertová, paní Alžběta Ingrová a pan Antonín Moravec. 
Zvoleni byli: Ing. Jitka Hervertová a Antonín Moravec. 
 Přítomní členové nově zvolené školské rady zvolili za předsedu školské rady pro nové 
funkční období všemi hlasy  Ing. Hervertovou. 
 K projednání informací od jednotlivých členů školské rady – žádné připomínky ani 
podněty k projednání nebyly.  
 Kontrola plnění úkolů z minulého jednání – stížnost rodičů na časté sledování televize 
ve  4. a 5. ročníku – bylo výrazně omezeno. 
 Stížnost na kvalitu obědů ve školní jídelně – na třídních schůzkách v základní škole 
byli rodiče seznámeni s nabídkou paní ředitelky mateřské školy a vedoucí školní jídelny přijít 
kdykoliv ochutnat pokrmy připravované pro děti. Po projednání stížnosti na přesolená a 
pepřená jídla pro děti bylo oproti minulému období konstatováno zlepšení a náprava. 
 Po projednání všech bodů programu bylo jednání školské rady ukončeno. 
 
 
 
V Horních Krutech 9.12.2008                                                      Ing. Jitka Hervertová 
                                                                                                     předseda školské rady 


